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Številka: 900-44/2019-2 
Nova Gorica, 9. december 2019 
 
 

 

Z A P I S N I K 
 
 
5. izredne seje Mestnega sveta Mestne občine Nova Gorica, ki je bila  9. decembra  2019 
v Vili Vipolže, s pričetkom ob 17.00 uri.  
 
Franc Mužič, župan Občine Brda: 
Poseben pozdrav gre mojim kolegom, mestnemu županu Klemnu, ajdovskemu županu 
Tadeju in spoštovane svetnice in svetniki Mestne občine Nova Gorica, ker ste ravno pred 
menoj, desno od mene svetnice in svetniki Občine Ajdovščina in levo od mene tiste 
svetnice in svetniki, ki me kakšen krat tudi mučijo, ampak vam rečem lahko, da prav malo 
me mučijo in da občinski svet v Brdih kar mirno in lepo ter solidno deluje.  
 Sigurno gre zahvala prijatelju Klemnu, ki je rekel, da bi bilo dobro, da bi bil ta 
dogodek, ki se bo danes dogajal tu v Brdih, skupen. Upam, da nimate veliko pripomb na 
to zadevo in da bomo danes tako lepo speljali nekaj takega, kar bi lahko rekli, da se lahko 
zapiše v zgodovino, ko trije občinski sveti pridemo v sprejem, v neki dogodek, ki bo 
sigurno kazal kako in kaj delati na določenem področju, ki mu pravimo skupne službe. To 
pa ni prvič. Zgodilo se je tudi v Občini Ajdovščina, ko smo bili v Vipavskem križu. Tudi 
tam se mi je zdelo zelo lepo, veličastno in vse smo lepo skrajšali in sprejeli zadevo. 
Verjemite mi, tudi takrat, ko smo bili Brici zraven, se je zgodilo to, da se je turizem začel 
na Vipavskem kar oživljati. 
 Pustimo to, malček šale, ampak verjemite mi, da so to resnično trenutki, ki so zelo 
pomembni in naša družba še kako potrebuje tak pristop, kjer se stvari nadgrajujejo in se 
jim daje dodano vrednost. Brez dvoma, da nas je v to nekako prisilil državni zakon, ko ne 
dopušča več, da sta samo dve občini nosilci nekih skupnih služb, ampak, da jih mora biti 
najmanj tri. Zadovoljen sem, da se je prijatelj Tadej oziroma, da so se v Občini 
Ajdovščina odločili, da se priklopite k nam, Občini Brda in Mestni občini Nova Gorica, ker 
smo te skupne službe imeli nekako skupaj. 
 V Brdih moram reči, da je ta stvar funkcionirala, delovala, tudi od države smo 
dobili sredstva v polovičnem znesku nekako, ampak danes vemo, da morajo biti najmanj 
tri občine in dobro, da smo se tako dogovorili in to speljali. Osebno sem pač te sorte 
človek, ki bi rad še več povezoval. Prepričan sem, da bomo to stvar izpeljali celo za vse 
občine, ki so nastale iz velike Skupščine občine Nova Gorica. Ampak pustimo, vsaka 
stvar mora dozoreti, tudi te življenjske izkušnje in verjemite, da je tako prav in je treba 
prepustiti času čas.  
 Odlok ste vsi že nekako prebrali, ampak recimo, da je to stvar možno nadgraditi. 
Sigurno se bodo naše strokovne službe, občinske službe pogovarjale in usklajevale in 
verjetno tudi te dejavnosti, ki naj bi jih skupne službe upravljale, se bo lahko nadgradilo. 
 Toliko o tem, ker računam, da ste to nekako prečesali, spoštovane svetnice in 
svetniki, ampak recimo, bi ne bil briški župan, če ne bi izkoristil priliko, ko je Tadej vžgal 
mikrofon, potem sam se težko ustavim, ampak se bom ustavil hitro. Ampak nekaj besed,   
ker je bila pobuda od Klemna, da se dobimo nekje. Potem smo rekli, dobro, pa dajmo v 
Brdih. Sigurno je, da smo Brici taki, pridite gor k nam in danes smo tu in sigurno bomo kaj 
modrega rekli, predvsem pa zavzeli ustrezen sklep in da jutri bomo tudi v medijih nekako 
pozitivno ocenjeni, kako so dali glas skupaj, najprej župani, pa strokovne službe, ker so 
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one najprej zaslužne za to, vidim, da so z aparati. Ampak verjemite, da jutri, ko 
sprejmemo ta akt, bomo prav gotovo pozitivno ocenjeni. 
 Tudi danes na nekem radiu, sedaj niti ne vem ali na Robin ali na Koper, je bila ta 
stvar že nekako ocenjena zelo pozitivno, kako se znamo dati skupaj in poiskati neke 
skupne rešitve. Verjemite, da ta družba ne rabi konfliktov, ampak rabi samo 
nadgrajevanje, sodelovanje in podajanje rok in verjemite, da so takrat stvari uspešne. 
 Naj rečem, ne vem, če je kak starejši od mene tu noter, razen mogoče Joško 
kakšna dva meseca in verjemite, da velja biti vztrajen, ker sem ravno sedaj našteval, 
takrat se stvari zgodijo. Smo v objektu, v katerega je Občina Brda vlagala kar dobrih 
osemnajst let, ampak na koncu se je zgodilo. Sigurno, da je to vmes prispeval tudi naš 
arhitekt Simčič, to rečem brez zadrege in opozarjam na to, da če ne bomo odreagirali, bo 
ta zadeva postala ruševina in takrat sem se zamislil in smo iskali rešitve. Takrat smo imeli 
tudi srečo, da je bil minister za kulturo naš Sergij Peljhan, Novogoričan in sigurno, da je 
dal je dal »prve solde«, če bom uporabil naš briški in primorski izraz, da smo prekrili 
streho, odtočne žlebove in uredili odtočne cevi. Ta objekt je čakal kar dobrih dvanajst do  
petnajst let, da se je to zgodilo, kar se je. Predvidenih za to je bilo evropskih 12,9 milijona 
evrov na račun dumpinških cen in je bila ta stvar malo cenejše, ampak pustimo. Govorim 
vam to, ker sta dva mlada kolega zraven mene, kako se splača biti vztrajen. Potem se 
stvari zgodijo. Tudi tu vidite med svetnicami in svetniki mlade obraze in tudi na vas 
polagam, da bodite taki in vztrajni. 
 Druga zadeva, ki je tudi zelo pomembna za Občino Brda. Marsikdo nam reče, da 
smo kar uspešna občina. Sam sigurno pokimam, to je tudi res, tudi vodo smo dobili iz 
vodnega zajetja Mrzlek, ampak do takrat je bilo treba še kako delati in vztrajati. Sigurno  
je bilo velik suport prav to podjetje, ki mu pravimo Vodovodi in kanalizacija Nova Gorica 
in zato smo dobili za briške razmere deset milijonov kohezijskih sredstev in še 
osemindvajset, da bom točen, še za Mestno občino Nova Gorica in za Občino Renče- 
Vogrsko. V zadnjem času se je v ta projekt pridružila tudi Občina Ajdovščina.   
 Tako, da smo tu dobili tudi ogromno sredstev, petintrideset milijonov smo  
izkoristili na račun dumpinških cen, tudi tam se je privarčevalo štiri milijone. Tudi Šmartno 
je bilo precej obnovljeno z evropskimi sredstvi, pa tudi pravnih in fizičnih oseb in tudi  
sekundarno omrežje vodovoda Brd smo obnovili in marsikaj se je zgodilo.  
 Zaključil bom moje izvajanje in sigurno bosta tudi moja dva kolega še kaj 
povedala, kaj ste počeli v Novi Gorici, kaj ste počeli v Ajdovščini. Mi smo tudi uspeli z 
evropskimi sredstvi obnoviti srednjeveško vasico Šmartno in mnogi, ki se na to spoznajo, 
nam brez zadrege rečejo, da smo resnično iz neke podrte vasice naredili kulturni biser. 
Se pravi, naša kulturna dediščina še vedno tam živi. Kar se kot župan še najbolj 
ponašam je to, da smo skozi naše aktivnosti doma, v tujini, da ne rečem Italija, Avstrija in 
še kje smo bili, postali dosti prepoznavni in v Brdih smo resnično uspeli na razvoju 
turizma. Začeli smo skorajda z nič. Edino ena gostilna na Dobrovem, na Trgu 25. maja 2, 
je imela približno dvajset ležišč in danes se ponašamo skorajda že s sedemsto ležišči. 
Vse to se ne zgodi preko noči, treba je delati, iskati konsenze in se povezovati in takrat 
se stvari zgodijo. 
 Prepričan sem, da bomo mi z današnjim sprejemom tega akta, vsaj tako računam, 
pokazali, kako je treba v tej družbi delovati, sodelovati, takrat sigurno je za garantiran tudi 
uspeh. Želel bi, da je seja konstruktivna in da bomo zavzeli pozitiven sklep glede tega in 
da pokažemo širši Sloveniji, kako naj se dela in kako je treba delati in takrat se stvari  
zamaknejo z mrtve točke.  
 Še to naj povem, da pri nas ne vodi seje župan, in sicer v nobenem mandatu, 
župan sem že sedmi mandat, vedno je vodil podžupan, razen v prvem mandatu, ko je bil 
predsednik občinskega sveta in ta je vodil sejo v prvem mandatu, drugače pri nas vodijo 
vedno podžupani. Stvari so usklajene že predhodno in potem so te naše seje tako 
tekoče. Tako bi želel, da je tudi pri vas in vam želim vse dobro. 
 Sedaj bi, ni treba ploskati, dal besedo najprej Tadeju, da pove, kako je šlo od 
zadnje do danes, kakšni sklepi so bili sprejeti. Potem bomo predali besedo mestnemu 
županu Klemnu, da tudi on pove in tako speljali to sejo do konca. 
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Tadej Beočanin, župan Občine Ajdovščina: 
Spoštovana kolega župana, spoštovani svetniki vseh treh občin, seveda najprej  
gostiteljske Občine Brda, Mestne občine Nova Gorica in pa seveda tudi Občine 
Ajdovščina.  
 Moram reči, da sem tudi osebno izjemno vesel, da smo se danes tu srečali na tej 
skupni seji, ki je pravzaprav tretja v zgodovini nekih skupnih sej na našem območju ali pa 
če rečemo na območju Severne Primorske. Prva je bila tista, ki jo je že briški župan 
omenjal, to je bila seja v Vipavskem Križu, kjer smo pravzaprav postavili nove temelje 
turistični destinaciji Vipavska dolina. Na tej isti seji poleg jasno te destinacije, ki je bila 
osrednji del same seje, smo govorili tudi o povprečnini in poslali skupen poziv v Ljubljano, 
naj vendarle izboljšajo financiranje samih občin. Na žalost, takrat smo bili podobno 
neuspešni kot seveda tudi v zadnjih pogajanjih z vlado okrog povprečnine. Ampak 
vendarle je to povezovanje zagotovo koristno, je pa pomemben tudi bistveno širši pomen 
kot sicer individualno delo vsakega občinskega sveta. 
 Po tej skupni seji smo se tudi na pobudo Mestne občine Nova Gorica dobili v Novi 
Gorici. Takrat je šlo za skupno sejo tudi treh občinskih svetov, in sicer Mestnega sveta 
oziroma Mestne občine Nova Gorica, Občine Ajdovščina in pa tudi Občine Renče- 
Vogrsko. Šlo je pa za ustanovitev skupnega Javnega zavoda za turizem Nova Gorica in 
Vipavska dolina. 
 Danes je ta seja pravzaprav tretja tovrstna, kjer se različni občinski sveti sestajajo 
in sem vesel, da je Občina Ajdovščina del vseh treh zgodb. Želim si, da jih bo tudi v 
bodoče tovrstnih čim več, kajti to povezovanje je zagotovo tisto, ki nas vleče naprej in 
omogoča bistveno večjo učinkovitost vsake posamezne občine. 
 Okrog samega odloka v Ajdovščini smo prvo obravnavo jasno zaključili. Tisto kar 
bi izpostavil tu kot prednosti za Občino Ajdovščina je zagotovo to, da uvajamo dodatne 
naloge, ki jih doslej v Medobčinski upravi, katere sedežna občina je bila Občina 
Šempeter-Vrtojba, nismo imeli, to je bila naloga notranje revizije in pa pravne službe. Po 
drugi strani pa nam to omogoča tudi višje sofinanciranje s strani države, katerega tudi 
naša občina ne bi bila deležna, v kolikor bi obstala v obstoječi Medobčinski upravi.  
Ampak kot rečeno, se s 1. 1. z veseljem podajamo na to skupno pot treh občin, torej 
Nove Gorice, Brd in Ajdovščine. 
 Konec koncev pa tudi te spremembe, ki so vsakodnevne, kažejo na to, da smo kot 
občina fleksibilni, da smo tisti, ki smo pripravljeni iskati vedno nove priložnosti in da 
seveda teh priložnosti tudi ne spuščamo. Tudi sam se nadejam konstruktivne debate in si 
seveda želim, da bomo tako v debati kot seveda tudi kasneje rekli še marsikatero drugo o 
povezovanju oziroma o potencialnem povezovanju vseh treh občin.  
 Toliko v uvodu. Hvala Franc, ker nas gostite in pa seveda pričakujem uspešno 
sejo in pozitiven epilog na koncu. 
 
dr. Klemen Miklavič, župan Mestne občine Nova Gorica: 
Spoštovane svetnice, svetniki, prijatelja - kolega župana, nekatere od vas sem že 
pozdravil na skupni vožnji. Namreč za ene se je začelo to romanje do tega prizorišča že v 
Ajdovščini, drugi smo se jim pridružili na avtobusu in tako pokazali, da so javni prevozi za 
nas tista opcija transporta, ki nas nekako vodi v neko prihodnje obdobje v prijaznosti z 
naravo, tako, da pozdravljam tudi vse ostale, ki ste od tu doma in ste prišli kako drugače. 
Dogodki, ki so bili že nekako ena preambula temu današnjemu srečanju, povezujejo po 
eni strani Novogoričane z Ajdovci, po drugi strani Novogoričane z Brici, smo tista naveza,  
ki smo na obe strani nekako povezani, nekje smo bili z občinsko upravo, drugje smo z 
zavodom za turizem. Sedaj sem še posebej vesel, da smo vsi trije za isto mizo in to v 
Brdih. 
 Zakaj v Brdih? Povedal bom eno anekdoto. Prej je imel zelo tople, take srčne 
besede naš kolega Franc. Ko sem prvič prišel in to je bil eden izmed prvih obiskov izven 
občine v začetku mandata, je imel en tak majhen listek s petimi točkami in ena točka je 
bila, da se moramo povezovati, da se moramo občine povezovati in na koncu je še enkrat 
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poudaril in prej, ko smo vstali, je rekel :«Dragi mladi kolega, mestni župan,« to je moj 
polni naziv pri kolegu Francu, «wz nas,« je rekel. Sem moral vklopiti. Mislim, da je s 
srčnostjo in predvsem z njegovim stažem nekje pravi gostitelj in tudi njegova občina 
pravo prizorišče, da začenjamo ta projekt.  
 To je projekt treh občin, država je zastavila zakonodajo tako, da stimulira občine, 
da se povezujejo v skupne medobčinske uprave. Mi smo šli po principu, naj se začne 
kepa valiti in potem, ko bo to zrelo, se bodo lahko tudi drugi pridruževali. Cilj je, da 
naredimo skupno medobčinsko upravo vseh trinajstih občin Severno Primorske regije, ali 
pa kakor hočete jo poimenovati. Regije, ki jo povezujejo Idrijca, Soča in Vipava. Moram 
posebej poudariti, da so v tem času priprave glavno delo opravile naše, se pravi tu smo 
fantje v bistvu, v ozadju so bile pa punce, naše tri direktorice, pripeljale so zadevo do 
točke, da smo jo lahko v prvem branju uspešno, brez pripomb sprejeli in da smo danes tu 
svečano in jo lahko tudi naprej dokončno sprejmemo. Zato se tudi njim posebej 
zahvaljujem.   
 Pa še eno zadevo moram povedati, kdo je tisti pobudnik. Zgodba se je začela na 
mojem prvem uradnem srečanju s Tadejem. Pravzaprav mi je rekel Tadej: »Kaj pa če bi 
se mi združili v medobčinsko upravo.« To je bilo Pri hrastu enkrat januarja in od tam je 
startala ta ideja in sem zelo vesel, da sta se ti dve občini, ki predstavljata ekonomsko, 
društveno in kulturno os, se pravi dve največji severni mesti ob tej reki Vipavi, prvič 
združili na taki funkcionalni podlagi, se pravi na upravljanju svojega teritorija in svojih 
funkcij. Toliko z moje strani po pozdravnih besedah.  
 Sedaj pa bi prešli kar na formalni del. Začela bo mestna občina in potem bomo 
predali, se pravi pri formalnem delu in pri točki besedo preostalima dvema občinama.  
 Tako, da dobrodošli svetnice in svetniki Mestne občine Nova Gorica na 5. izredni 
seji mestnega sveta.  
 
Sejo je vodil dr. Klemen Miklavič, župan mestne občine.   
 
Zapisnik je vodil Miran Ljucovič, podsekretar za področje mestnega sveta.   
 
Poročilo o prisotnosti svetnikov na seji je podal dr. Klemen Miklavič, župan.  
  
Od 32 svetnikov je bilo na seji prisotnih 23 svetnikov, in sicer: dr. Mirjam Bon Klanjšček, 
dr. Zoran Božič, Egon Dolenc, Aleš Dugulin, Gordana Erdelić, Maja Erjavec, Gabrijel 
Fišer, Aleksandra Fortin, Mitja Humar, Sašo Kogovšek, Anton Kosmačin, Tina Krog, 
Jožef Leban, Luka Manojlović, Andrejka Markočič Šušmelj, Oton Mozetič, Damjana 
Pavlica, Gabrijel Rijavec, Simon Rosič, Vida Škrlj, Tanja Vončina, Marjan Zahar, mag. 
Elena Zavadlav Ušaj.   
  
Opravičeno odsotni: dr. Robert Golob, Anton Harej, Petra Kokoravec, Sebastjan Komel, 
Aleš Markočič, mag. Marko Rusjan, Marko Tribušon, Valter Vodopivec, Ana Zavrtanik 
Ugrin. 
 
Za overitelja zapisnika sta bili izvoljeni svetnici: 

− Gordana Erdelić in  

− Andrejka Markočič Šušmelj. 
 
Od 23 svetnikov jih je 23 glasovalo za. 
ZA so glasovali: Mirjam Bon Klanjšček, Zoran Božič, Egon Dolenc, Aleš Dugulin, 
Gordana Erdelić, Maja Erjavec, Gabrijel Fišer, Aleksandra Fortin, Mitja Humar, Sašo 
Kogovšek, Anton Kosmačin, Tina Krog, Jožef Leban, Luka Manojlović, Andrejka Markočič 
Šušmelj, Oton Mozetič, Damjana Pavlica, Gabrijel Rijavec, Simon Rosič, Vida Škrlj, Tanja 
Vončina, Marjan Zahar, Elena Zavadlav Ušaj.   
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dr. Klemen Miklavič, župan: 
Dnevni red ste prejeli z gradivom. Opozarjam, da je za sprejetje dnevnega reda, ker je to 
izredna seja, potrebnih sedemnajst glasov. Odpiram razpravo na dnevni red.  
 Ker ni nobenega prijavljenega, dajem predlog dnevnega reda na glasovanje. 
Glasovanje teče.   
 
Od 23 svetnikov jih je 23 glasovalo za. 
ZA so glasovali: Mirjam Bon Klanjšček, Zoran Božič, Egon Dolenc, Aleš Dugulin, 
Gordana Erdelić, Maja Erjavec, Gabrijel Fišer, Aleksandra Fortin, Mitja Humar, Sašo 
Kogovšek, Anton Kosmačin, Tina Krog, Jožef Leban, Luka Manojlović, Andrejka Markočič 
Šušmelj, Oton Mozetič, Damjana Pavlica, Gabrijel Rijavec, Simon Rosič, Vida Škrlj, Tanja 
Vončina, Marjan Zahar, Elena Zavadlav Ušaj.   
 
Ugotavljam, da je bil sprejet naslednji dnevni red: 
1.    Predlog Odloka o ustanovitvi Medobčinske uprave Mestne občine Nova Gorica,     
       Občine Ajdovščina in Občine Brda (druga obravnava).   
 
 
Predajam besedo kolegu Tadeju Beočaninu za ta formalni del. 
 
Tadej Beočanin, župan Občine Ajdovščina: 
Občinske svetnice, občinski svetniki z Občine Ajdovščina so zastopani v precej velikem 
številu, in sicer ji je 25 prisotnih od 26. Opravičila se je svetnica Nina Štrancar.  
 Začenjam pa 2. izredno sejo Občinskega sveta Občine Ajdovščina, ki ima eno 
točno predvideno z vabilom, in sicer Odlok o ustanovitvi Medobčinske uprave Mestne 
občine Nova Gorica, Občine Ajdovščina in Občine Brda v drugi obravnavi. Ali bi želel kdo 
razpravljati o samem dnevnem redu? Ne.  
 Dnevni red dajem na glasovanje. Kdo je za? Hvala. Je kdo proti? Nihče. 
Ugotavljam, da je dnevni red sprejet. 
 Franc, izvoli. 
 
Franc Mužič, župan Občine Brda: 
Bo skoraj prvič, da vodim sejo. Samo dva svetnika sta opravičena.  
 Spoštovane svetnice in svetniki, dnevni red poznate, obravnavali smo zadevo, 
takrat smo se strinjali in sem prepričan, da bomo tudi danes.  
 Dajem dnevni red na glasovanje. Prosil bi, da dvignete gor zelene kartončke. 
Hvala lepa. Tudi za briške razmere spoštovani predsedujoči je stvar zaključena. 
 
dr. Klemen Miklavič, župan Mestne občine Nova Gorica: 
Torej prehajam na 1. točko dnevnega reda. 
 
 
 
1.  točka dnevnega reda 
 Predlog Odloka o ustanovitvi Medobčinske uprave Mestne občine Nova 
 Gorica, Občine Ajdovščina in Občine Brda  
 
dr. Klemen Miklavič, župan Mestne občine Nova Gorica: 
K besedi vabim poročevalko, to je direktorica občinske uprave Občine Ajdovščina, Mojca 
Remškar Planinc.   
 
Poročevalka: Mojca Remškar Planinc, direktorica občinske uprave Občine 
Ajdovščina 
Glede na to, da so vsi občinski sveti oziroma mestni svet in dva občinska sveta, moram 
se še naučiti, sprejeli odlok v prvi obravnavi, verjetno ni prav veliko vprašanj ostalo 
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neodgovorjenih. Ključni cilj tega odloka je seveda racionalizacija, skupno sodelovanje, 
možnost prevzemanja nekih dodatnih nalog.  
 Kot veste, se z odlokom s 1. 1. začenja upravljanje dveh skupnih nalog v skupni 
občinski upravi, in sicer redarska služba in občinska inšpekcija. Proti koncu leta 2020 pa 
načrtujemo še notranjo revizijo in pravno službo. V nadaljevanju si pa seveda obetamo, 
da se bodo priključile tudi nove naloge. Po nasvetu oziroma smernicah Ministrstva za 
javno upravo je sicer v tem primeru potrebna sprememba odloka, tako, da se bodo 
občinski in mestni svet morali še sestati in v kolikor bi prišlo do nadaljnjih nalog, bo 
potrebno vsakič znova sesti za to oziroma za drugo mizo.  
 Največ zapletov pri pripravi tega odloka so nekako predstavljali ljudje. Zmeraj so 
ljudje najbolj pomembni. Torej, največ smo se ukvarjali prav z določbami, kako premestiti 
zaposlene, ki so sedaj zaposleni že v obstoječi Medobčinski uprave Mestne občine Nova 
Gorica in Občine Brda. S temi je bilo nekoliko manj težav, nekoliko več pa s temi, ki se 
bodo prezaposlili iz Medobčinske uprave s sedežem v Šempetru pri Novi Gorici. 
Prezaposlila se bosta dva zaposlena, in sicer en inšpektor in en redar.  
 Tudi to smo uspešno rešili tako, da so praktično strokovne službe v vseh treh 
občinah mnenja, da je odlok pripravljen za sprejem in predlagamo, da občinski sveti ta 
odlok tudi sprejmete. 
  
dr. Klemen Miklavič, župan Mestne občine Nova Gorica: 
Hvala. Odpiram razpravo in prosim razpravljavce, da pridejo k temu mikrofonu. Zaradi 
snemanja moramo biti pri mikrofonu, ko govorimo. Še pojasnilo, da odbori tega niso 
obravnavali, kajti po prvem branju ni bilo nobenih sprememb. Odlok je šel v identični 
obliki tudi naprej.  
 Svetnica Mirjam Bon Klanjšček, izvolite. 
 
dr. Mirjam Bon Klanjšček, svetnica Mestnega sveta Mestne občine Nova Gorica: 
Vsi prav lepo pozdravljeni. Ko sem prebrala ta odlok, me je malo zmotil četrti odstavek  
18. člena in bi dala en bolj redakcijski popravek. Rekli so mi, da moramo dati amandmaje, 
zato bom sedaj povedala.  
 Namesto: »Javni uslužbenci, ki so bili na Medobčinsko upravo na novo zaposleni 
po 1. januarju 2020 in niso bili premeščeni oziroma prezaposleni na Medobčinsko 
upravo« in tako naprej, popravimo: «Javni uslužbenci, ki se na Medobčinsko upravo na 
novo zaposlijo po 1. januarju 2020 in niso premeščeni oziroma prezaposleni…». Tu gre 
samo za to, da mi danes sprejemamo ta odlok in uporabljamo za prihodnost že pretekli 
čas in da se ohranja isti glagolski način znotraj celotnega 18. člena, ki vsebuje pet 
odstavkov. Mislim, da bi bilo boljše, da bi to popravili.  
 Ali se sedaj pravna služba strinja s tem? Presodite, če da ali ne. Hvala. 
 

PRILOGA 1 
 

dr. Klemen Miklavič, župan Mestne občine Nova Gorica: 
Ali bi pravne službe želele še kaj dodati? Direktorica. Mislim, da smo se tik pred sejo 
uskladili, da je boljše, da je amandma in ne zgolj kot redakcijski popravek, da ne bo 
kakšnih zapletov. Ali bi želel še kdo razpravljati?  
 
Tadej Beočanin, župan Občine Ajdovščina: 
To velja za vse občinske svete. Katerikoli od občinskih svetov se lahko prijavi na to 
razpravo, samo v obrazložitev. 
 
dr. Klemen Miklavič, župan Mestne občine Nova Gorica: 
Ni. Dobro. Potem predlagam, da gremo zaporedno tako, kot smo zastavili. Najprej 
glasujemo o amandmaju v mestnem svetu. Se pravi, za sprejem amandmaja je dovolj 
navadna večina. Najprej sprejmemo amandma, potem pa, če bo amandma sprejet, 
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sprejemamo celoten akt spremenjeno, če pa ne bo sprejet, pa takega kot ste ga dobili v 
gradivu. Še enkrat preberem. 
 Spreminja se 4. točka 18. člena, in sicer se besedilo kot ga imate napisano, 
glasi: «Javni uslužbenci, ki so bili na Medobčinsko upravo na novo zaposleni po 1. 
januarju 2020 in niso bili premeščeni oziroma prezaposleni…«, spremeni v: »Javni 
uslužbenci, ki se na Medobčinsko upravo na novo zaposlijo po 1. januarju 2020 in 
niso premeščeni oziroma prezaposleni…« Torej glasujemo o spremembi. Prosim, 
da tisti, ki ste za, dvignete kartončke. Še proti, da smo prepričani. Glasovanje teče. 
  
Od 23 svetnikov jih je 23 glasovalo za. 
ZA so glasovali: Mirjam Bon Klanjšček, Zoran Božič, Egon Dolenc, Aleš Dugulin, 
Gordana Erdelić, Maja Erjavec, Gabrijel Fišer, Aleksandra Fortin, Mitja Humar, Sašo 
Kogovšek, Anton Kosmačin, Tina Krog, Jožef Leban, Luka Manojlović, Andrejka Markočič 
Šušmelj, Oton Mozetič, Damjana Pavlica, Gabrijel Rijavec, Simon Rosič, Vida Škrlj, Tanja 
Vončina, Marjan Zahar, Elena Zavadlav Ušaj.   
Amandma je bil sprejet. 
 
Dajem na glasovanje celoten Odlok o ustanovitvi Medobčinske uprave Mestne 
občine Nova Gorica, Občine Ajdovščina in Občine Brda v drugem branju. Prosim 
tiste, ki ste za, da sprejmemo odlok, da dvignete zeleni karton. Ali je kdo proti? 
Glasovanje teče.  

PRILOGA 2 
 
Od 23 svetnikov jih je 23 glasovalo za. 
ZA so glasovali: Mirjam Bon Klanjšček, Zoran Božič, Egon Dolenc, Aleš Dugulin, 
Gordana Erdelić, Maja Erjavec, Gabrijel Fišer, Aleksandra Fortin, Mitja Humar, Sašo 
Kogovšek, Anton Kosmačin, Tina Krog, Jožef Leban, Luka Manojlović, Andrejka Markočič 
Šušmelj, Oton Mozetič, Damjana Pavlica, Gabrijel Rijavec, Simon Rosič, Vida Škrlj, Tanja 
Vončina, Marjan Zahar, Elena Zavadlav Ušaj.   
 
Ugotavljam, da je bil v Mestnem svetu Mestne občine Nova Gorica Odlok o 
ustanovitvi Medobčinske uprave Mestne občine Nova Gorica, Občine Ajdovščina in 
Občine Brda v drugem branju, sprejet.  
 Predajam besedo kolegu Tadeju Beočaninu. 
 
Tadej Beočanin, župan Občine Ajdovščina: 
Hvala. Glede na to, da je bil ta amandma podan s strani svetnice Mestnega sveta Mestne 
občine Nova Gorica, ga sam kot župan dajem enakega v sprejem Občinskemu svetu 
Občine Ajdovščina. Ali ga preberem še enkrat, ali ni potrebno? Gre samo za ta 
redakcijski popravek o istem času. Glede na to, da je tudi podan na sami seji, morate 
najprej glasovati o tem, ali naj se glasuje o amandmaju in če bo to izglasovano, bomo 
glasovali še o samem amandmaju.  
 Najprej odpiram glasovanje o tem, da Občinski svet Občine Ajdovščina 
glasuje o tem amandmaju. Prosim, da glasujete. Hvala. Ali je kdo proti? Ne. 
Ugotavljam, da je sklep sprejet.  
 Prehajamo na glasovanje o samem amandmaju. Ali bi želel kdo razpravljati o 
njem? Če ne, preidemo h glasovanju. Glasovanje je odprto, prosim, da glasujete. 
Hvala. Ali je kdo proti? Ugotavljam, da je 24 svetnikov glasovalo za predlagani amandma, 
eden je bil vzdržan. S tem je amandma sprejet.  
 Dajem v glasovanje Odlok o ustanovitvi Medobčinske uprave Mestne občine 
Nova Gorica, Občine Ajdovščina in Občine Brda. Prosim, da glasujete. Ali je kdo 
proti? Ali se je kdo glasovanja vzdržal? Samo, da se preštejemo. Dva. Ugotavljam, da je 
23 svetnikov… Zakaj 22?  
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 Ugotavljam, da je 23 svetnikov glasovalo za predlagani odlok. S tem je 
Odlok o ustanovitvi Medobčinske uprave Mestne občine Nova Gorica, Občine 
Ajdovščina in Občine Brda sprejet.  
 
Franc Mužič, župan Občine Brda: 
Podobna zadeva sigurno velja za naš Občinski svet Občine Brda. Slišali smo amandma 
in slišali smo tudi razlago.  
 Dajem na glasovanje glede tega amandmaja, ki ga je dala občinska svetnica 
Mestne občine Nova Gorica. Soglasno. 
 Glasujemo tudi o skupnem Odloku o ustanovitvi Medobčinske uprave 
Mestne občine Nova Gorica, Občine Ajdovščina in Občine Brda. Prosim tudi za to, 
da se izrečete. Soglasno.  
 Hvala. Mislil sem, da imaš ti zadnjo besedo. 
 
dr. Klemen Miklavič, župan Mestne občine Nova Gorica: 
Moramo formalno zaključiti. S to točko se je dnevni red izčrpal, tako tudi za kolege.  
 Gostitelj pa ima vedno zadnjo besedo. 
 
Franc Mužič, župan Občine Brda: 
Spoštovane svetnice in svetniki, moram reči, da sem pričakoval takšen rezultat. Hvala  
lepa za tako odločitev.  
 Verjemite, da smo naredili nekaj, lahko rečem tudi zgodovinskega ali pa za dober 
zgled marsikomu. Dano je bilo vedeti tudi s strani pravnice, da se bo ta zadeva lahko 
samo nadaljevala. Ko bo prilika se ponovno dobimo za to mizo v tej dvorani, lahko tudi v 
Vipavskem Križu, ne bo problem. Mestni župan, lahko pa nas tudi zapelješ na Sveto 
Goro. Dajmo te stvari tako peljati in z roko v roki se marsikam pride. Resnično hvala lepa 
za vašo prisotnost, za vašo odločitev.  
 Sedaj pa kot gostitelj mislim, da tu me ne bodo moje službe zatajile, do sedaj še 
niso, vas vabim v klet in bomo tam kaj dobili. 
 

 
Seja je bila zaključena ob 18.10 uri.  
 
 
 
                 Miran Ljucovič                         dr. Klemen Miklavič    
PODSEKRETAR ZA PODROČJE MS                                                           ŽUPAN                   
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